
Referat af Bestyrelsesmødefor afdeling 49 - Havnebo 

onsdag den 12.10.2022 kl. 17.00-19.00 

 

Deltagere: Jens, Kurt C, Jan, Freddie, Kurt, Lars og Allan 

Referent: Jan 

 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet onsdag d. 12.10.2022 

o Godkendt 

2. Godkendelse af referater fra mødet onsdag 03.08.2022  

o Godkendt 

3. Punkter der skal behandles på mødet: 

• Nye lamper ved krydset på stien, samt lamper ved parkeringsplads. 

o 10 lamper mangler på P-plads samt i krydset på stien. Vi afventer om der 

er penge til at skifte i næste regnskabsår. Gangarealet ved stien prioriteres 

først. Vi er klar over at en mørk P-plads giver utryghed. 

o Lamper med fejl skal repareres. Jens melder ind til administrationen. 

• Bestyrelsesweb. 

o Er et nyt tiltag, der skal anvendes af afdelingsbestyrelser. Møder skal 

fremover indrapporteres og refereres over Internettet. Mailadressen på 

afdelingsbestyrelsen for afdeling 49 – Havnebo - er: 

  afd49@osterbo.dk 

• Manglende juletræer/julebelysning. 

o Afdelingsbestyrelserne i Østerbo har vedtaget ikke at opstille hverken 

juletræer eller julebelysning, for ikke at støtte Putins kamp mod Ukraine. 

Hvad folk gør på deres altaner, bestemmer de selv. 

  

4. Opfølgning på sager til og fra administrationen, herunder kommende og igangværende 

projekter: 

 Status på: 

• Kloakrenovering 

o Går planlagt. Burde være færdigt i november måned. 

• Opmaling af parkeringsplads 

o Vendes med inspektøren på markvandring 20. oktober. 

• Plantning af hæk ved terrasser. 

o Bøgehæk plantes i dette efterår. 
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5. Årshjul   

o Markvandring den 20. oktober 

o Repræsentantskabsmøde 5. november 

o Budgetmøde efter 17. november – inden 14. december  

o Afdelingsbestyrelsesmøde efter modtagelse af budgetter (23. november) 

o Afdelingsbestyrelsesmøde før Afdelingsmødet 

o Afdelingsmøde i januar 

 

6. Eventuelt 

o Elpriser hos os er til en fast pris. Husk også at der er mange penge at 

spare på at slukke standby produkter. 

 

o Allan har deltaget i et formandsmøde på Østerbos kontor. 

 

o Der er en fugtplet ud for nummer 17. Indmeldes af Jens. 

 

o Vi kan konstatere at der stadig er misbrug af gæsteparkeringspladser. 

Beboere i afdelingen må IKKE anvende gæsteparkering som fast 

parkeringsplads.  

 

 

 

 


